
FAU-møte 05.09.2023 

Sted: Tonsenhagen skole, biblioteket  

Tid: kl 19.00 – 20.30 

Tilsted: 2blå, 3gul, ny 1blå, 6a, 1blå, 1gul, 3grønn, 4b, 1grønn, 4a, ny 1blå, ny 1grønn, 7a, 2gul, 4c, 

3rød. 

 

1) Rektors halvtime: 

• Rektor takker for kjøkkenhagen med høsting av hele 16 kg poteter, samt salat og diverse. 

Elevene gleder seg til å lage måltider med råvarer de selv har plukket. 

• Informerer om at det er plukket mye blåbær på tur, men ønsker ikke plukking av sopp i 

skolens regi fremover. 

• Foreldremøter er godt i gang, og det er barnepass på plass i regi av skolen for de som trenger 

det slik at alle familier kan delta. Det er sterkt øsnkelig fra skolen at flest mulig deltar på 

foreldremøtene. 

• Alle iPads vil bli resatt for å få bedre kontroll av innhold både på skolen og hjemme, og 

regulering av bruk (ref. Epost på skolemelding). Alle foresatt vil få informasjon fra skolen om 

hvordan dette fungerer og kan benyttes hjemme etter hvert. 

• 7. trinn har vært på leirskole som hadde vært veldig bra. Nåværende avtale gjelder i to år til 

før det blir ny evaluering og anbudsrunde. 

• Skolen vil benytte seg av felles fokusperioder på blant annet lesing, skriving og digitale 

verktøy for alle trinn (alderstillpasses trinnene) gjennom året. For ulike fokusperioder vil det 

gjennomføres utstillinger av arbeidene barna lager. Det vil være helhetlig pedagogisk fokus. 

• Idrettsplassen: Den er ikke skolens eiendom, men det er et ønske om å få utviklet denne. 

Flere foreldre har vist engasjement for å bidra, men skolen trenger tillatelse til å gjøre noe 

med idrettsplassen. Det har blitt utført noe gravearbeid på området for å prøve å unngå at 

vann skal komme inn på skolen igjen. 

• Det har blitt gjort en omorganisering på skolens biblioteket slik at elevene lettere finner 

bøker etter interesse. Skolen tar gjerne i mot donasjoner til skolens bibliotek gjennom hele 

året. 

• Spising: Skolen har fokus på å bidra til gode spisesituasjoner for barna. Det er satt av ca. 30 

min på 1. trinn, og ca 20 min 2.-4. trinn, og så blir spisetiden litt kortere etter hvert som de 

blir eldre. Det legges til rette for en hyggelig spisetid i alle klasser, der voksne minner de på å 

spise maten sin, eller å spise den opp på vei ut til friminutt evt i neste økt. 

• De eldste elevene begynner tidligere på skolen en dag i uken for å unngå langdag ellers i 

uken. 

• AKS sitt forsøk med å bruke matboks til matservering: det tas opp at brukte matbokser kan 

inneholde matpakkerester, og at det kanskje er bedre med egen beholder og at de må tåle 

varm mat. Rektor vil diskuter med sine ansatte. 

• Første trinn er nesten fylt opp, har kun de to plassene som er holdt av for evt innflytting. 

• Fortsatt gratis kjernetid på AKS, det er skolen glad for. 

 

 



2) Gjennomgang FAU-budsjett 

FAU har noe penger på bok som benyttes til å gjennomføre sosiale arrangementer som 

bokbyttekveld og 17.mai arrangement. FAU vil gi et lite økonomisk gavebidrag til skolen også. 

 

 

3) Bydelsutvalgsmøte torsdag 7/9-23 

Kommet forslag om at noen fra FAU burde stille på møtet. Møtet vil strømmes live på bydelens 

Facebook-side. FAU har ikke drøftet og diskutert en samlet mening og standpunkt, så det oppfordres 

til at noen fra FAU kan følge møtet og ta med informasjon tilbake til FAU om blant annet den 

foreslåtte utbyggingen i Østreheimsveien. 

4) Trafikksituasjonen:  

Området rundt Kiwi: utbyggingen der er ganske kaotisk for tiden. FAU har kontaktet utbygger for å 

be dem passe på at det er tryggest mulig for skolebarna.  

Hver tidlig høst ønsker kommunen innspill til små trafikksikringstiltak fra alle skolene, foreløpige 

innspill har vært: 

• Fotgjengerfelt Årvollveien ved Årvollskogen 

• Fartsdump øverst i Selvbyggerveien, de jobber med fortauene der så det gjenstår  

• Krysset Selvbyggerveien/Dugnadsveien er problematisk 

• 30 sonen forbi skolen kan markeres tydeligere og gjerne forbi Kiwi. 

• Ved Kiwi innkjøring ved Selvbyggerveien skal være for beboere og varelevering, 

håper det vil legges tilrette for god sikt ved innkjøringen/utkjøringen 

 

Innspill frist for innsendelse ca 22.september 

Vil det bli nye muligheter for å se på droppsone hvis skolen får eierskap over idrettsplassen? 

 

5) Arbeidsgruppene:  

Ungdomsskolegruppen:  

Venter på ny skolebehovsplan, da bør FAU komme med høringsinnspill.  

Nytt FAU bør invitere UDE på informasjonsmøte etter at ny skolebehovsplan kommer i 

forkant av å lage et høringsinnspill. 

 

AKS-gruppen:  

Foreldrestreken, må få leve og heller tas individuelt ved behov med skolen/AKS 

Mattilbudet har blitt mye bedre igjen etter pandemien, og AKS bør få dette godt frem til 

foreldre og barn. 

Starter med drillgruppe i AKS-tiden. 



AKS søker/har søkt etter ansatte med kompetanse på dans med tanke på aktivitetstilbudet. 

Innspill fra FAU om å bruke Deichman mer aktivit, f.eks invitere dem hit. 

ARTATACK blir muligens et etterskoletidstilbud, foreløpig uavklart. 

Har vært forslag om AKS for 5. trinn, usikkert om det blir aktuelt med det første. 

Samarbeid mellom AKS og idrettslagene, noe å jobbe videre med. 

Fokus hos AKS på å unngå mobilbruk blant ansatte, og at ansatte er synlige (gule vester) og 

møter foreldre godt. 

 

Skolemiljøgruppa: intent nytt. 

Sosialgruppa: Har skrevet erfaringskriv som ligger i Teams. Anbefaler at sette dato for bokbyttekveld 

umiddelbart på neste FAU møte og at gruppa er på minst 4 personer. 

 

Natteravn: Er ikke en egen gruppe i FAU Tonsenhagen lenger. Natteravn i nabolaget driftes av Årvoll 

skolen, foreldre fra Tonsenhagen oppmuntres til å delta. 

 

Gjenbruksgruppa: Fokus på bidra med gjenbruk og få tak i materialer osv til skolen og barna. Liste fra 

skolen om ønsker/behov. Hjelper til med å legge ut gjenglemttøy, gjerne koordinere det slik at dette 

utføres i forkant av skolekorpset sitt loppemarked siden det som ikke blir hentet kan doneres til dem. 

 

Annet: Nytt FAU må velge 1 ny kandidat til driftsstyret for 2 år fra Januar 2024. 


